
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 209
Er ministeren enig i at praksisændring med beskatning af ejendomme i landdi-
strikterne og skatteforhøjelser jager folk væk fra landdistrikterne, og at det er
stik imod den udvikling, vi ønsker, nemlig at det skal gøres mere attraktivt at
bosætte sig i landdistrikterne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling
Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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